
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 620 af 3. juni 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad er ifølge ministeren begrundelsen for, at SKAT alene og ikke borgere og disses 

repræsentanter i sager mod SKAT skal kunne have fuld adgang til tidligere ikke of-

fentliggjorte afgørelser? 

 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

”Sager af principiel karakter bliver offentliggjort og indarbejdet i den juridiske vejledning.  

Der henvises herom til svarene på spørgsmål nr. 334 og nr. 618. 

SKAT kan i øvrigt ikke give adgang til afgørelser vedrørende andre borgere eller virk-
somheder, uden at der sker anonymisering. Anonymisering skal ske på en sådan måde, at 
oplysningerne i en konkret ikke offentliggjort afgørelse ikke umiddelbart kan henføres til 
en given person eller virksomhed for læseren af afgørelsen. 

SKAT er ikke p.t. i besiddelse af en elektronisk database, der systematiserer samtlige ikke-
offentliggjorte afgørelser. Etablering af en ordning, hvorved samtlige afgørelser bliver 
offentliggjort, vil således kræve dels en ny teknisk løsning, dels et omfattende manuelt 
arbejde i forhold til at anonymisere hver enkelt afgørelse. 

Der henvises i øvrigt til svarene på spørgsmål nr. 334 og 618.” 
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